
Kommunaludvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 14. oktober 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KOU alm. del

Spørgsmål 7
Ministeren er i spørgsmål 239 (2009-10, KOU alm. del - spm. 239) blevet bedt
om at oplyse den gennemsnitlige sagsbehandlingstid i statsforvaltningerne i
perioden 2001 til og med senest tilgængelige data for indeværende år. Af mini-
sterens svar oplyses de gennemsnitlige sagsbehandlingstider som ønsket, men
kun i perioden fra 2007-2010. På den baggrund bedes ministeren redegøre for
de gennemsnitlige sagsbehandlingstider i de 15 statsamter, der i 2007 blev om-
dannet til de nuværende 5 statsforvaltninger. Sagsbehandlingstiderne ønskes
opgjort for perioden 2001-2007 på kvartaler og på de samme sagsområder, der
er nævnt i spørgsmål 239.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maja Panduro (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Maja.Panduro@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Hans Kristian Skibby
formand
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